
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 16. december 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 366

Vil ministeren i forlængelse af svar på SUU alm. del – spm. 237 oplyse, hvorledes mini-

steren vil ”sikre, at der er et tilstrækkelig antal sundhedsplejersker i landets kommuner” –

og om ministeren mener, at der er for få i dag? I givet fald bedes ministeren tilkendegive,

hvor mange sundhedsplejersker der skal ansættes de kommende tre år?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jane Heitmann (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jane.Heitmann@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jane Heitmann
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